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Z A P I S N I K 
 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 20.4.2023 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri,  g.Rok 

Obid, g.Domen Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, ga.Monika Hadalin, g.Jure Magajne, 

g.Luka Podobnik, ga.Katja Kejžar, David Bašelj, g.Silvo Jeram, g.Jure Podobnik, gdč. 

Patricija Tušar in g.Andraž Drešček 

ODSOTNI: ga.Nataša Štremfelj 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

g.Oton Lahajnar, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Mojca Sedej, ga. Valerija Močnik, ga. Jožica 

Lapajne, ga. Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: Gregor Novaković – LTO Laufar Cerkno, Komunala Idrija d.o.o., 

Nikolas Vanek in Ana Šimenc, Mitja Dežela - OŠ Cerkno, Mateja Novak in Sabina Tehovnik 

Kumar – Medobčinsko redarstvo Idrija, Boštjan Mljač – Golea, Jasmina Ogrič – Pomoč na 

domu Dom upokojencev Idrija 

NOVINARJI:  Maja Vojska  - Radio Odmev, Saša Dragoš - PN 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

  
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 3. seji občinskega sveta dne 16. 2. 2023 in 

na 4. (dopisni) seji občinskega sveta dne 29. 3. 2023 ter poročilo o realizaciji sklepov  

3. Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – druga obravnava  

4. Registracija dodatne dejavnosti LTO Laufar Cerkno  

5. Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d. o. o.   

6. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v 

Občini Cerkno   

7. Elaborat o oblikovanju cen 24-urne dežurne (pogrebne) službe v Občini Cerkno   

8. Elaborat o oblikovanju cen storitev odvoza odpadnih nagrobnih sveč   

9. Elaborat o oblikovanju cen osnovni pogreb v Občini Cerkno   

10. Skupni občinski program varnosti občin Idrija in Cerkno  

11. Seznanitev Občinskega sveta Občine Cerkno s Poročilom o izvedenih aktivnostih iz 

LEK v letu 2022 ter plan aktivnosti za leto 2023  

12. Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec pri OŠ Cerkno  

13. Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Cerkno in 

direktorja ZD Idrija  

14. Uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu v Občini Cerkno  

15. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:  

- imenovanje predstavnika Občine Cerkno v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna 

Primorska  

- imenovanje Nadzornega odbora Občine Cerkno  



- imenovanje pooblaščencev za sklepanje zakonskih zvez v Občini Cerkno  

16. Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno – 

druga obravnava  

17. Sklep o zaključnem računu Občine Cerkno za leto 2022  

18. Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023 – hitri postopek  

19. Pobude in vprašanja svetnikov  

 
 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda. Povedal je, da se 18. točka dnevnega reda ne bo obravnavala 

kot hitra točka, ampak se bo obravnavala v prvi obravnavi. Doda se nova točka dnevnega reda 

in sicer se kot 14. točka doda predstavitev kandidata za ravnatelja OŠ Cerkno. Točke 

dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo.  

Mojca Mavri je dejala, da je dnevni red občinske seje predolg, glede na to, da gre za težke 

teme, ki se obravnavajo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se lahko seja v primeru, da je predolga tudi prekine in 

nadaljuje kak drug dan. 

Luka Podobnik je vprašal, zakaj naj bi se obravnavalo 18. točko (proračun) po hitrem 

postopku, ker po mnenju SPK to niti ni v skladu s poslovnikom občine. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so se odločili glede na to, da bo do drugega branja potrebno 

še kar nekaj uskladitev na določenih postavkah. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjeni dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 3. seji občinskega sveta dne 16. 2. 2023 

in na 4. (dopisni) seji občinskega sveta dne 29. 3. 2023 ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kake pripombe glede zapisnika zadnje seje.  

Oton Lahajnar je podal poročilo o sprejetih sklepih zadnje seje. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 3. redne seje občinskega sveta z dne 16.2.2023 

in 4. (dopisne) seje občinskega sveta dne 29.3.2023.   

 

                                                                       (13 glasov ZA – zapisnik 3. redne seje OS 

in 14 glasov ZA 4. (dopisna) seje OS) 

               

Ad 3.:  Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – druga obravnava 

   

Gregor Novaković je v nadaljevanju povedal, da v odloku od prve obravnave ni nobenih 

sprememb. 

  

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 



 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno  je potrdil Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno 

v drugi obravnavi. 

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Registracija dodatne dejavnosti LTO Laufar Cerkno 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da 

potrebujejo registracijo dodatne dejavnosti v primeru, če želijo organizirati in prodajati 

turistične aranžmaje.  

Jure Podobnik  je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo in dejal, da 

predlagajo občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Registracijo dodatne dejavnosti LTO Laufar Cerkno.  

  

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 5.:  Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d. o. o. 

 

Nicolas Vanek je v nadaljevanju razložil točko dnevnega reda ter razložil, da podjetje 

potrebuje dolgoročno posojilo za nakup novega smetarskega vozila, saj je staro dotrajano. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije in 

predlagajo občinskemu svetu potrditev. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor in predlagajo 

občinskemu svetu potrditev. 

Silvo Jeram je vprašal kako veliko bo novo vozilo ter, če bo s tem omogočen tudi dostop do 

določenih mest, kjer sedaj ni to ni mogoče.  

Nicolas Vanek je dejal, da so res določene točke, kjer je trenutno dostop onemogočen. V tem 

primeru pa gre za redno menjavo vozila.  

Silvo Jeram je dejal, če se mogoče v prihodnosti razmišlja o nakupu takega vozila, da bi bil 

dostop mogoč.  

Nicolas Vanek je dejal, da bodo vsekakor strmeli k optimizaciji prevozov, ki jih bodo 

uskladili s posameznimi krajevnimi skupnostmi.  

Jure Magajne je vprašal, kaj točno se je v zadnjem letu popravljalo, da se je toliko povečal 

strošek vzdrževanja.  

Nicolas Vanek je dejal, da točen seznam kaj vse se je popravljalo lahko priskrbi ter da se je 

pri starejšem vozilu temeljito obnovilo motor. 

Luka Podobnik je vprašal, če se bo omenjeni kamion prodal naprej, ali se bo uporabljal še 

naprej. 

Nicolas Vanek je pojasnil, da gre kamion v prodajo. Sicer pa so dobavni roki za dobavo 

novega med 12 in 24 mesecev, tako da bo ta kamion še kar nekaj časa v uporabi. 

Stanko Močnik je dejal, da bi bilo prav, da bi priskrbeli na vpogled kartico iz česar bi bili 

razvidni stroški vzdrževanja.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 



Občinski Svet občine Cerkno soglaša, da se podjetje Komunala Idrija d.o.o. kratkoročno 

zadolži v obliki kratkoročnega posojila v višini 150.000 €, za čas od 1.5.2023 do 

30.04.2024, ter dolgoročno zadolži v višini 230.000 € za dobo vračila do 7 let in črpanjem 

do 31.12.2024.  

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v 

Občini Cerkno   

  

Ana Šimenc je v nadaljevanju predstavila elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

ravnanja s komunalnimi odpadki ter povedala, da v prihodnjem letu pričakujejo porast 

splošnih stroškov. Prav tako so se z novo kolektivno pogodbo povečale plače in s tem stroški 

dela. 

Nicolas Vanek je predstavil količine odvoza določenih vrst odpadkov in s tem povezanih 

stroškov. Velik izziv predstavlja plačevanje bioloških odpadkov, saj se občani od plačevanja 

tega stroška lahko odjavijo, se pa ne glede na zmanjševanje števila uporabnikov, biološki 

odpadki povečujejo. Na komunali so prav tako pripravili analizo števila voženj odpadkov, ker 

so se pojavila predvidevanja, da se kamioni iz Cerkna vozijo prazni ter da to vpliva na ceno, 

kar pa ni res, kar je razvidno tudi iz analize. 

Ana Šimenc je v nadaljevanju prikazala še končno ceno, ki bi začela veljati s 1.5. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor in predlagajo 

občinskemu svetu potrditev. Zastavilo se jim je vprašanje zakaj imajo v Cerknem toliko več 

bioloških odpadkov, kakor v Idriji. Primerjali so tudi ekološke otoke v občini, z Idrijo in 

koliko časa se komunala zamudi, s pobiranjem odpadkov v Cerknem. 

Nicolas Vanek je dejal, da je težko razložiti zakaj ima Cerkno toliko bioloških odpadkov – 

toliko kot jih poberejo, jih tudi zvagajo in končna količina je taka kot je.  

Ana Šimenc je dejala, da vidijo težavo v tem, da je količina taka kot je, ljudje se pa odjavljalo 

in to se potem pozna tudi na ceni. Predvidevajo, da ljudje kljub temu, da so odjavljeni, 

odpadke še vedno odlagajo v zabojnike komunale.  

Stanko Gosar je dejal, da se mu tehtana količina ne zdi realna, saj lahko primerja količine z 

podjetjem. Bil je mnenja, da ni logično, ker so poudarili, da se količine zmanjšujejo, cena pa 

je vedno višja.  

Stanko Močnik je dejal, da ima glede elaborata več dvomov in sicer je občina v letu 2021  

pokrila izgubo s 60.000 € in mu ni jasno kako sedaj spet tak rezultat oz. 80.000 izgube. Podal 

je tudi dvom glede kilaže odvoza, ki se mu ne zdijo realne. 

Ana Šimenc je dejala, da kar se tiče bioloških odpadkov je Cerkno z Idrijo povsem 

neprimerljivo. V Idriji tudi npr. ne dobivajo odjav, v Cerknem pa jih.  

Stanko Močnik je dejal, da količina kot taka ni realna. Tudi sam opaža, da kamioni vozijo na 

pol prazni in pojavlja se veliko brez potrebnih voženj. Občane pa to vse tolče, skozi ceno.  

Silvo Jeram je glede bioloških odpadkov vprašal, kolikšno bo povišanje glede na zadnje 

cene.  

Ana Šimenc je pojasnila, da je cena višja za približno 5 €. 

Mojca Mavri je dejala, da je bilo rečeno, da se občani Cerknega odjavljajo, se pravi, da imajo 

kompostnike. Vprašala je kako je potem možno, da so bio odpadki večji. 

Ana Šimenc je dejala, da je to uganka o kateri se sprašujejo tudi oni in sicer občani 

najverjetneje še vedno odlagajo odpadke v kontejnerje. 

Luka Podobnik je vprašal koliko je v Cerknem vseh ekoloških otokov. 

Nicolas Vanek je dejal, da jih je 26. 

Luka Podobnik je dejal, da se v občini Gorenja Vas Poljane npr. cena komunalnih storitev 

celo nekoliko poceni, glede na leto 2017. Podal je sugestijo, da se npr. vpraša tudi njih kako 

pridejo do takih izračunov in kako imajo to urejeno. Imajo pa 55 ekoloških otokov. 



Ana Šimenc je dejala, da je uredba za vse ista, je pa dejstvo, da komunala na vseh teh 

dejavnostih ne sme imeti dobička. 

Nicolas Vanek je dejal, da je dejstvo, da je v občini Cerkno veliko preveč ekoloških otokov, 

ki so tudi precej neurejeni. Osebno zagovarja dejstvo, kot jo zagovarja državna uredba, ki 

pravi, da je v enem naselju 1 ekološki otok na 500 prebivalcev, v strnjenem naselju pa 1 na 

300 prebivalcev.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bilo na odboru pojasnjeno tudi, da so predpisali več 

odvozov za biološke odpadke. 

Ana Šimenc je dejala, da je v uredbi določeno, da se od aprila do septembra odvaža biološke 

odpadke vsak teden. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil ceno izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v 

občini Cerkno.  

                                                                                        (8 glasov ZA, 4 glasovi PROTI) 

 

Ad 7.:  Elaborat o oblikovanju cen 24-urne dežurne (pogrebne) službe v Občini Cerkno   

 

Ana Šimenc je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor in predlagajo 

občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil ceno gospodarske javne službe 24-urna dežurna služba v Občini 

Cerkno.    

                                                                                           (14 glasov ZA) 

 

Ad 8.:  Elaborat o oblikovanju cen storitev odvoza odpadnih nagrobnih sveč 

 

Nicolas Vanek je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da cena ne 

bremeni občinskega proračuna. Gre za strošek, ki ga komunala zaračuna proizvajalcu sveč.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor in predlagajo 

občinskemu svetu potrditev. Sicer pa je odbor dal pobudo, da bi občane spodbujali k 

zmanjševanju uporabe sveč. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet je potrdil ceno odvoza sveč iz pokopališč na območju Občine Cerkno. 

 

                                                                                           (14 glasov ZA) 

 

Ad 9.:  Elaborat o oblikovanju cen osnovni pogreb v Občini Cerkno   

 

Ana Šimenc je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor in predlagajo 

občinskemu svetu potrditev. 



Silvo Jeram je vprašal kaj vse je zajeto v osnovni pogreb. 

Ana Šimenc je pojasnila, da obsega prijavo pokopa, pripravo pokojnika, minimalno pogrebno 

slovesnost in pokop vključno s pogrebom. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil ceno osnovnih pogrebov na območju Občine Cerkno.   

 

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Skupni občinski program varnosti občin Idrija in Cerkno 

 

Mateja Novak je v nadaljevanju predstavila skupni občinski program varnosti občin Idrija in 

Cerkno. 

Monika Hadalin je vprašala glede izvajanja ukrepov v zvezi z zagotavljanjem javnega reda 

in miru, za vodnike psov, ki ne upoštevajo predpisov in kakšni so ti ukrepi.  

Mateja Novak je dejala, da če ima občina odlok, se lahko ukrepa na podlagi odloka, kjer so 

tudi opredeljene globe in občina Idrija ima to urejeno v Odloku o javnih površinah. 

Monika Hadalin je dejala, da bi bilo smiselno o tem razmisliti tudi v občini Cerkno 

Sabina Tehovnik Kumar je dejala, da je predpisano v Zakonu o zaščiti živali, kjer je 

predvideno vodenje psov na javnih površinah. 

Monika Hadalin je vprašala glede nadzora vozil pri gostilni Pr'Štruklju, zlasti v jutranjih 

urah, kjer so vozila parkirana po pločniku in cesti. 

Mateja Novak je dejala, da so ta problem že zaznali ter izdali že nekaj opozoril. 

Monika Hadalin je vprašala glede parkiranja pred bivšo NKBM, na mestih za invalide. 

Mateja Novak je dejala, da so tudi na tem mestu že opozarjali in ukrepali. 

Jure Magajne je dejal, da pogreša ukrepanje, ko pride do poškodb cestišč pri spravilu lesa. 

Sabina Tehovnik Kumar je dejala, da je trenutno v aktivnosti ena zadeva, kjer gre za večjo 

poškodbo, ki se je zgodila na Bukovem in je tudi ugotovljen povzročitelj in je zadeva v 

postopku. Sicer pa redarji izvajajo redni nadzor območja in v kolikor zaznajo kršitve lahko 

tudi ukrepajo.  

Jure Magajne je dejal, da vidi težavo zlasti po končanem opravilu. Bil je mnenja, da je treba 

lastnike na to opozarjati. 

Sabina Tehovnik Kumar je dejala, da je po zakonu potrebno imeti cestnega preglednika in 

on je tisti, ki redno pregleduje občinske ceste in opozori na nepravilnosti.  

Silvo Jeram je vprašal, če je potrebno imeti soglasje za spravilo lesa 

Sabina Tehovnik Kumar je dejala, da je določeno v 6. členu Zakona o cestah. 

Silvo Jeram je dejal, da je les potrebno spraviti, je pa po drugi strani potrebno tudi poskrbeti 

za sanacijo po spravilu lesa, ne zdi se mu pa primerno, da se za to izdaja globe. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Skupni občinski program varnosti občin Idrija in Cerkno.  

 

        (15 glasov ZA) 

Ob 19. uri se je seji pridružil Ivan Mavri 

 

 

                                                                                               



Ad 11.: Seznanitev Občinskega sveta Občine Cerkno s Poročilom o izvedenih aktivnostih 

iz LEK v letu 2022 ter plan aktivnosti za leto 2023 

 

Boštjan Mljač je v nadaljevanju seznanil občinski svet s Poročilom o izvedenih aktivnostih iz 

LEK v letu 2022 ter plan aktivnosti za leto 2023. 

Luka Podobnik je predlagal, da se objavi izobraževani članek tudi v Cerkljanskih novicah. 

Boštjan Mljač je dejal, da je pobuda dobrodošla. 

Rok Obid je vprašal, kdaj bi lahko bila na šoli postavljena skupnostna samooskrba, kar bi 

morali uredit čimprej, dokler so še taki pogoji. 

Oton Lahajnar je dejal, da so se odločili, da sončno elektrarno postavijo najprej na občinski 

stavbi, saj bi se s tem rešili trenutno zelo potratnega ogrevanja. Kasneje bi k temu pristopili 

tudi v šoli. 

Boštjan Mljač je dejal, da je modelov več in gotovo je ena izmed možnosti tudi, da se 

pristopi k ureditvi občinske stavbe ter stavbe osnovne šole, kjer bi se lahko npr. do konca leta 

pridobilo soglasje za priklop.  

Stanko Močnik je dejal, da so že predlagali v prejšnjem programu, da bi zadevo postavili na 

šoli in na ta način peljali zgodbo z OŠ naprej. 

 

Župan Gašper Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2022 ter 

planom aktivnosti za leto 2023.  

 

Ad 12.: Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec pri OŠ Cerkno 

 

Mitja Dežela je v nadaljevanju predstavil predlog spremembe cen programov Vrtca Peter 

Klepec pri OŠ Cerkno. Povedal je, da se za izračun cene uporablja metodologija za 

oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvaja javno službo, kjer je v 4. členu določeno, da se 

v ceno štejejo stroški dela, materiala in storitev ter stroški živil za otroke. Zaradi povišanja 

stroškov dela in materialnih stroškov, so morali zadevo preračunati na novo. Strošek delovne 

sile je zakonsko sprejet in to so kot izvajalci dolžni vključiti v svoje obračune. Vsi izračuni so 

bili usklajeni z občinsko upravo. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki predlaga 

občinskemu svetu potrditev.  

David Bašelj je vprašal, koliko se bo cena po njegovem mnenju še dvignila. 

Mitja Dežela je dejal, da so se plače od septembra povišale za štiri plačne razrede; po 

neuradnih podatkih je pričakovati, da se bodo glede na pogajanja dvignile še za tri plačne 

razrede. Se pa povečujejo tudi materialni stroški. 

Silvo Jeram je vprašal koliko povprečno se bo trenutno dvignila cena na otroka.  

Jožica Lapajne je razložila, da sta drugi in tretji otrok za starše brezplačna in strošek pokrije 

ministrstvo. Za prvega ali edinega otroka pa je odvisno od dohodkovnega razreda družine. 

Največ jih je v petem ali šestem dohodkovnem razredu. Tako se za prvo starostno obdobje za 

peti dohodkovni razred poviša strošek za 35 €, za šesti dohodkovni razred pa za 43 €. Za 

drugo starostno obdobje pa je za peti dohodkovni razred strošek višji za 24 €, za šesti 

dohodkovni razred pa 30 €. 

Silvo Jeram je vprašal, kako kaže z vpisom otrok v vrtec. 

Mitja Dežela je dejal, da bo komisija v naslednjem tednu, ko se bodo tudi odpirale vloge. 

Ivan Mavri je vprašal koliko je potem znesek za peti in šesti razred. 

Jožica Lapajne je dejala, da bo nov znesek na položnici 189 €. 

Monika Hadalin je vprašala, če se pušča odprta možnost odprtja 11 oddelka.  

 



Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec pri OŠ 

Cerkno. 

        (15 glasov ZA) 

  

Ad 13.: Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Cerkno in 

direktorja ZD Idrija 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda.  

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki predlaga 

občinskemu svetu potrditev.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1: 

Občinski svet je podal Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnatelja 

OŠ Cerkno. 

        (12 glasov ZA, 1 glas PROTI) 

Sprejet je bil SKLEP 2: 

Občinski svet je podal Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti direktorja 

ZD Idrija. 

     (9 glasov ZA, 4 glasovi PROTI) 

 

 

Ad 14.: Predstavitev ravnatelja 

 

Mitja Dežela je v nadaljevanju podrobno predstavil svojo kandidaturo za delovno mesto 

ravnatelja v zavodu OŠ Cerkno (mandatno obdobje 2023 – 2028). 

Silvo Jeram je vprašal glede postavitve sončne elektrarne, če je mišljena samo za osnovno 

šolo, ali se bo vključil tudi vrtec in glasbena šola. 

Mitja Dežela je dejal, da rabijo 1.500 m2 površin in vsekakor bi se lahko vključila tudi 

glasbena šola. Sicer pa se leta 2027 zaključuje koncesija na področju toplotne energije in 

takrat bo potrebna odločitev kako naprej. 

Jure Magajne je vprašal kakšno je njegovo osebno stališče glede programa LGBT in v 

kakšni meri ima to namen uvajati in izvajati. 

Mitja Dežela je dejal, da gre za zelo zanimivo tematiko. Zaveda se, da preko različnih 

socialnih omrežij prihajajo v stik s tovrstno vsebino in opozoril na to, kaj dobijo v roke, ker 

kar dobijo oni v šoli je popolnoma drugačno. O tem se je pogovoril s kolektivom, te stvari 

sprejemajo, vendar imajo glede takšnih tem zelo previden odnos. Sicer pa se družba spreminja 

in te teme so danes že sestavni del učnih procesov. 

Monika Hadalin je vprašala kako vidi vstop in uvajanje IKT digitalizacije.  

Mitja Dežela je dejal, da se je IKT izkazal kot zelo dobrodošel v obdobju COVID-a, sicer pa 

je otroke treba s tem seznaniti in ji na to pripraviti. Zdi se mu tudi prav, da digitalno okolje v 

šoli ostane in se razvija. 

Monika Hadalin je vprašala, če sodelujejo v kakem projektu, na področju digitalizacije. 

Mitja Dežela je dejal, da je prvo področje ARNES, si pa želijo postati na tem področju 

moderna šola. 

Monika Hadalin je vprašala kako je s tem znotraj pedagoškega procesa na relaciji učitelj – 

učenec.  



Mitja Dežela je dejal, da poteka ta relacija v okviru izbirnih predmetov.  

Monika Hadalin je vprašala kakšna je naklonjenost kadra v zvezi s tem. 

Mitja Dežela je dejal, da jim je na tem področju zelo pomagal COVID in takrat so pričeli z 

izvajanjem teh elektronskih okolij. Lahko pove, da ima kolektiv, v katerem ima učitelje, ki so 

veliki motivatorji na tem področju.  

David Bašelj je pohvalil ambiciozen program, ki ga je ravnatelj predstavil ter na splošno 

osebje, ki izvaja programe v vrtcu, kjer ima tudi sam otroke. Dal je pobudo, da bi tudi starši iz 

Cerknega pospremili otroke v šolo peš in ne zasedali mest z avtomobili staršem, ki so otroke 

primorani voziti. Dejal je tudi, da bo izredno pozoren na vsebino, ki se tiče LGBT programa, 

saj ga določene stvari zelo motijo. Včasih pogreša na jedilniku, da bi bil mogoče ob petkih 

jedilnik brez mesa (v času posta). 

Mitja Dežela je dejal, da imajo v zvezi s parkirišči načrt, kako to izpeljati, da bo zadeva tekla 

tekoče. 

David Bašelj je vprašal kakšna je možnost glede podružničnih šol, da bi jih oživili.  

Mitja Dežela je dejal, da je bil v Novakih izpeljan izbris zavoda iz razvida in trenutno šole ne 

morejo kar ponovno odpreti. Kar s tiče podružnice v Šebreljah pa bo tudi v naslednjih 

šolskem letu odprta, saj je otrok dovolj.  

Patricija Tušar je dejala, da je problem tudi ta, da nekateri starši ne vpisujejo otroke v šolo 

na podružnico, ker ni organizirano podaljšano bivanje. So pa zelo zainteresirani za ohranitev 

podružnice.   

Mitja Dežela je dejal, da je konkretno na podružnici Šebrelje ena učiteljica, ki pokriva 

celoten program in izvaja tudi podaljšano bivanje do 14. ure. Problem pa je po 14.uri. 

Monika Hadalin je vprašala, če bi bilo možno zadevo rešiti s študenti. 

Mitja Dežela je dejal, da bi bilo študentsko delo idealna rešitev, saj ta del še vedno pokriva 

država. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet podaja pozitivno mnenje o primernosti kandidata za ravnatelja javnega 

zavoda Osnovna šola Cerkno. 

                  (11 glasov ZA) 

 

Ad 15.: Uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu v Občini Cerkno 

 

Jasmina Ogrič je v nadaljevanju predstavila storitev pomoči na domu. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki predlaga 

občinskemu svetu potrditev.  

Jožica Lapajne je pojasnila, da se povišanje razdeli sorazmerno na uporabnika in občino. Za 

občino Cerkno bi ta strošek na mesečni ravni znašal 260 €. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil ceno storitve Pomoč družini na domu v Občini Cerkno 

  

        (15 glasov ZA) 

 

Seja je bila ob 20.45 uri prekinjena za 10 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

 



Ad 16.: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 

Silvo Jeram je podal poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je 

razpravljala o imenovanju članov za:  predstavnika v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna 

Primorska,  imenovanje članov Nadzornega odbora in imenovanje pooblaščencev za sklepanje 

zakonskih zvez.  

Stanko Močnik je opozoril, da je potreben čas za komunikacijo, ki je bil tokrat prekratek, saj 

se v dopoldanskem času tega ne da rešiti. Povedal je, da so bili glede imenovanja člana za 

nadzorni odbor preglasovani in s takim načinom se ne strinja.  

Monika Hadalin je vprašala, če člani Nadzornega odbora ustrezajo 33. členu statuta. 

Silvo Jeram je dejal, da morajo glede same usposobljenosti  in ustreznosti članov to preveriti 

že predlagatelji, ko posredujejo imenovanje predlaganih članov. 

Mojca Mavri je vprašala, če glede teh kompetenc niso čisto prepričani ter jo npr. zanimajo 

njihove izkušnje in ustrezna znanja, ki jih morajo imeti.  

David Bašelj je dejal, da so imeli sejo KVIAZ-a dvakrat in so na temo imenovanja 

Nadzornega odbora imeli na razpolago dovolj časa. Gibanje svoboda v tem času ni predlagal 

novega člana temveč so prišli z istim imenom. Glede njihovega člana je povedal, da kandidata 

ustrezata, eden je bil vrsto let v občinskem svetu in delovanje občine pozna. 

Ivan Mavri je povedal, da tudi njihov kandidat ustreza. 

Domen Uršič je dejal, da oni kandidata niso predlagali, ker je iz njihove liste župan. 

Silvo Jeram je dejal, da je njihov kandidat tudi že bil v nadzornem odboru. 

Stanko Gosar je je dajal, da njihov kandidat, tako izobrazba kot izkušnje ustrezajo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je tudi pri ostalih odborih zaželjeno, da imajo člani določene 

kompetence. Odbore imenuje občinski svet, ki se mora o tem izjasniti. 

Ivan Mavri je bil mnenja, da je to celo prednost, da člani niso v stranki. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1 : 

Občinski svet je potrdil, da se za predstavnika v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna 

primorska imenuje  Antonija Dakskobler, Gorenjska cesta 27, Cerkno. 

        (14 glasov ZA) 

Sprejet je bil SKLEP 2 : 

Občinski svet je potrdil imenovanje članov Nadzornega odbora občine Cerkno: 

1. Borut Pirih, Cesta OF 33, 5282 Cerkno 

2. Drago Peternelj, Gorenjska cesta 15, 5282 Cerkno 

3. Marko Čadež, Podlanišče 13a, 5282 Cerkno 

4. Marko Hvala, Rožna ulica 14, 5282 Cerkno 

5. Špela Vegelj Tavčar, Labinje 17, 5282 Cerkno 

                                                                                      (11 glasov ZA, 2 glasova PROTI) 

Sprejet je bil SKLEP 3 : 

Občinski svet je potrdil, da se za pooblaščence za sklepanje zakonskih zvez v Občini 

Cerkno imenuje: 

1. Uršič Domen, Platiševa ulica 31, Cerkno 

2. Platiše Marijan, Mostaniška cesta 40, Cerkno 

3. Tušar Marija, Dolenji Novaki 20a, Cerkno  

                                                                                      (11 glasov ZA, 4 glasovi PROTI) 

 

 

 



Ad 17.: Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini 

Cerkno – druga obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti v Občini Cerkno v drugi obravnavi. 

        (15 glasov ZA) 

 

Ad 18.: Sklep o zaključnem računu Občine Cerkno za leto 2022 

 

Mojca Sedej je podala poročilo o zaključnem računu Občine Cerkno za leto 2022  

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki 

predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Silvo Jeram je vprašal glede gasilnega doma v Plužnjah, če je bila izvedena prodaja. 

Mojca Sedej je dejala, da še ni bila izpeljana dražba. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Sklep o zaključnem računu Občine Cerkno za leto 2022. 

 

        (14 glasov ZA) 

  

Ad 19.: Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023 – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil proračun občine Cerkno za leto 2023 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlog proračuna potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je predlog 

proračuna potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Domen Uršič je je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je predlog 

proračuna potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Jure Podobnik je je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je predlog 

proračuna potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Stanko Gosar je dejal, da se za prijavo na razpis ponavadi potrebuje sredstva in nikjer v 

proračunu ne vidi sredstev za optiko. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se je npr. občina Idrija poslužila tega ter je kandidirala za 

sredstva. Trenutno takega razpisa ni. V občini Cerkno je bil za pokritje belih lih izbran Tritel, 

ki bo izvajalo priklope, kjer ni komercialnega interesa. Drugi projekt, ki teče zelo počasi, pa je 

projekt RUNE in v njihovem planu je tudi pokritje naselja Cerkno. Bile je mnenja, da bo 

potrebno pritiskati dalje, da se zadeva pospeši. 

Mojca Mavri je vprašala glede projekta bivšega gasilskega doma (kakšne vsebine so 

predvidene), nove avtobusne postaja (kdaj se predvideva selitev), heliodroma (kdaj bo začetek 

in konec projekta) ter kako je s prenovo občinske spletne strani. 

Mojca Gros je povedala, da je v prenovljeni gasilski dom predvidena selitev LTO-ja, kjer je v 

načrtu tudi manjša večnamenska dvorana.  



Janez Peternelj je glede heliodroma in avtobusne postaje povedal, da so vložene vloge za 

pridobitev gradbenega dovoljenja.  

Oton Lahajnar je dejal, da se je k prenovi spletne strani pristopilo v dveh korakih in sicer 

vsebinska prenova, ki je že izdelana ter računalniški del, ki pa bo lahko izpeljan, po sprejemu 

proračuna.  

Silvo Jeram je vprašal, kateri projekti se lahko po sprejemu proračuna kar pričnejo. Nadalje 

je vprašal glede stanovanjske zadruge, zakaj je propadla ter kako je z načrtom premičnega 

premoženja občine. Zmotila ga je parcela 244/6 k.o. Bukovo, ki naj bi šla v odkup. Gre za 

področje Lutnih skal, kjer bi bilo potrebno stopiti v stik z alpinističnim odsekom ter z občani, 

ki naj povejo svoje mnenje.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je občinska uprava pregledala zadevo glede parcele in 

predlaga, da si zadevo ogledajo še na terenu. Sicer pa je bil tudi že v kontaktu z alpinisti. 

Oton Lahajnar je pojasnil, da pobude glede parcel pridejo na njegovo mizo in seveda mora 

vse sprejeti, odločati  in delati selekcijo pa on ne more. Vsekakor pa je na koncu občinski svet 

tisti, ki zadevo potrdi. 

Silvo Jeram je dejal, da je v tem primeru res potrebno biti pozoren in je prav, da je občinski 

svet s tem seznanjen. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je potrebno narediti vsaj odmero za dostop ter upoštevati 

mnenje alpinistov, ker se tiče plezališča.  

Ivan Mavri je vprašal kdo je kupec. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se o imenih ne sme javno govoriti. V nadaljevanju je 

pojasnil zadevo glede stanovanjske zadruge, katere namen je bil zelo dober. Žal je v tistem 

času prišlo do velikega povišanja cen gradbenih materialov in se jih je nekaj tudi na podlagi 

tega odločilo, da iz zadruge izstopijo. Glede lastniških stanovanj občina ne razmišlja več. 

Imeli so sestanek na Stanovanjskem skladu v Ljubljani in predlog je bil v smeri pilotnega 

projekta gradnje neprofitnih stanovanj (10 % investicije bi nosili zadružniki), del bi bil 

pripravljen pokriti tudi Stanovanjski sklad Slovenije. Drugi predlog je v smeri sklica sestanka 

s Stanovanjskim skladom in sosednjimi občinami, kjer bi pretehtali možnosti ustanovitve 

skupnega stanovanjskega sklada.  

Janez Peternelj je dejal, da se po sprejemu proračuna lahko pričnejo manjši projekti. 

Silvo Jeram je glede stanovanjskega sklada vprašal koliko kandidatov je bilo. Dejal je, da se 

boji, da bo tudi predstavljena zadeva propadla, kot je ta in ne bo prišlo do realizacije. Sicer pa 

je bil mnenja, da bi morali svetniki dobiti na vpogled projekte, da bodo vedeli kako daleč so 

in kje se npr. zatika.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bilo 8 kandidatov. Sicer pa je za pridobitev 

gradbenega dovoljenja potrebno plačati samo še komunalni prispevek. Predlagal je, da se vse 

projekte da na vpogled odboru za infrastrukturo, skupaj s kalkulacijami. 

Monika Hadalin je vprašala, če so zagotovljena sredstva za morebitno odprtje 11 oddelka 

vrtca. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da zaenkrat sredstev ni zagotovljenih, saj je najprej 

potrebno videti, če bo za to sploh potreba ter na drugi strani zagotoviti zakonske pogoje za 

postavitev novega oddelka. Zadevo pa se lahko kasneje reši tudi z rebalansom.   

Luka Podobnik je pozdravil dvig postavke za kmetijstvo. Glede nove spletne strani je 

vprašal, če bo ažurna ter če bodo lahko občinski delavci sami nalagali vsebine. 

Oton Lahajnar je dejal, da je v ceno spletne strani vključena tudi vsebinska prenova in 

prepričan je, da bo uporabniku prijazna. Razmišljajo tudi v smeri vzpostavitve e-uprave. 

Luka Podobnik je vprašal, ali bo tudi možnost pobud in vprašanj občanov. 

Oton Lahajnar je dejal, da bo tudi ta možnost. 

Luka Podobnik je vprašal, kako je z zadevo vodovoda v Novakih. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bila vrnjena vodna pravica na zajetju in posledično 

občina na izdaja več računov, razen za okoljsko dajatev, ki jo občina pobira v imenu države. 



Sicer pa so sodbe take kot so in včasih so zelo nerazumljive (npr. tudi plačilo okoljske dajatve 

občine). Sicer pa je zanj bistveno to, da so zadeve pravno rešili. 

Luka Podobnik je vprašal kako je s podanimi pobudami glede projektov, ki jih je KS Novaki  

podala na občino za proračun in podal pobudo za začasno sanacijo asfalta na Počivalu, kjer je 

cestišče zelo poškodovano.  

Ivan Mavri je podal pobudo za razvoj malega gospodarstva, kjer je po njegovem mnenju 

premalo sredstev. Predlagal je, da se poveča vsaj za 50 %. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se tudi na občini sprašujejo kaj je narobe, da se npr. na 

razpis niti ne javijo. 

Ivan Mavri je dejal, da so npr. pri njih prevzeli papirologijo za javni razpis ministrstva za 

gospodarstvo in sedaj stvari tečejo. 

Andraž Drešček je dejal, da se je sam pred leti prijavil na ta razpis in papirologija ni tak 

problem. Pomanjkanje informacij pa se mu zdi samo nek izgovor. 

Stanko Močnik je dejal, da ima pripombo na gradivo, ki ga dobivajo kot odborniki in glede 

na dejstvo, ko je zadnja štiri leta poslušal glede gasilskega doma v Otaležu, kaj vse bi moralo 

biti in kaj ni bilo, je razočaran glede na predstavitev vseh projektov, ki so in imajo dosti večjo 

finančno vrednost. Upa, da se bo do drugega branja zadeva izboljšala in svetnikom zadevo 

predstavili bolj konkretno. V Večnamenski objekt v Otaležu je PGD Plužnje vložilo 189.520 

€ in 97.103 € je bilo financirano s strani zveze, s sredstvi, ki so jih dobili s strani države. 

Žalosti ga, da je iz proračuna izpadlo gasilsko vozil; sicer so v prejšnjem sklicu dobili 

sredstva za podvozje. Gasilska zveza je v zadnjih petih letih imela veliko težav in so morali 

znotraj zveze razčistiti ogromno zadev ter poiskati rešitve, da so čim manj obremenjevali 

občino. Zavedajo se, da ta sistem ni poceni; je pa tako, da zakonske zadeve določene stvari 

nalagajo in jih je treba izpolnjevati. S tem, ko vozila niso uvrstili v proračun je težava taka, da 

je npr. v PGD Šebrelje staro vozilo odpisano, ker je dotrajano. Prav tako bi potrebovali 15.000 

€ za nakup nove črpalke. Če se zadeva ustavi to pomeni, da se zaustavi neka rotacija (avto iz 

Cerkna bi vzeli v Šebreljah). Apeliral je na občinski svet, da bi poizkušali dobiti ustrezna 

sredstva in neko rešitev, saj gre konec koncev za ljudi. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko dajo pobudo skozi amandmaje. Sicer pa so res črtali 

določena sredstva, ker je gasilska zveza dobila navodila z njegove strani, da se postavke 

znižajo na nivo pred njegovim prihodom prvega mandata, tako kot sta se z g. Močnikom 

dogovorila, ko sta se dobila takoj po volitvah. Sicer nista podpisala nobene koalicijske 

pogodbe, dogovorila sta se za dvig sredstev za cca 220.000 €, sedaj pa je novi mandat in so 

tudi potrebe nove, ki so bile tudi upoštevane. 

Stanko Močnik je dejal, da kar se tiče prejšnjega mandata so bile stvari korektne, ne glede na 

to kako sicer vidita razvoj občine. Poudaril je, da se ogromno naredi tudi znotraj posameznih 

društev in ne pričakujejo samo, da bo občina zagotovila sredstva.  

Silvo Jeram je dejal, da ni vse tako slabo in tudi glede na njegovo angažiranje v odboru se je 

uvrstilo v modernizacijo kar nekaj zadev, med drugim tudi ureditev ovinka na Bukovem, ki se 

vleče že kar nekaj let. 

Jure Magajne je vprašal glede agrarnih skupnosti in je zadeve potrebno reševati ter 

upoštevati dejstvo, da prevlada javni interes pred zasebnim. Tudi za invalide ne vidi sredstev 

v proračunu, zlasti glede stanovanj. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da imajo na voljo stanovanje za invalide, ki pa je trenutno v 

uporabi. V planu novogradnje, je tudi stanovanje za invalide. 

Jure Magajne je dejal, da omenja primer, ki se vleče že 20 let. 

David Bašelj je vprašal glede sredstev za potrebe režijskega obrata v Mostaniji, kjer je 

namenjenih 25.000 €. 

Valerija Močnik je pojasnila, da so na tem mestu zajeti vsi predvideni stroški in sicer je samo 

strošek za ogrevanje in vodo v višini 6.000 € ter 6.000 € za elektriko. Dodatno so upoštevani 

še regali, ureja se klančina ter ostale manjše stvari. 



Župan Gašper Uršič je dejal, da niso upoštevali niti sanitarij, ki bi jih morali imeti. Pohvalil 

je zaposlene na režijskem obratu, ki so ogromno stvari naredili in uredili sami.  

Jure Podobnik je vprašal glede sanacije plazu v križišču za Jazne. 

Janez Peternelj je dejal, da je dokumentacija pripravljena in ni bilo mogoče iti v razpis, ker 

proračun še ni sprejet.  

Jure Podobnik je vprašal glede aglomeracij. 

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da naj bi se uredili 2 aglomeraciji na leto. Sicer pa je skupaj 6 

območij za katere je predvidena aglomeracija. Vsaka aglomeracija je specifična in je odvisna 

glede posameznega reliefa in predvsem od terena, kakšen način opremljenosti se bo izpeljal. 

Trenutno se pogovarjajo s predstavniki dveh drugih krajevnih skupnosti. Za njihov primer 

konkretno je povedala, da je teren tak kot je in računajo, da bo najverjetneje edini možni način 

opreme z malimi komunalnimi čistilnimi napravami.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023, v prvi 

obravnavi. 

    (10 glasov ZA, 5 glasov PROTI) 

 
 

Ad 20.: Pobude in vprašanja 

 

Jožica Lapajne je seznanila občinski svet o izjemni dodelitvi stanovanja v najem in sicer 

mladi mamici z otroki. Stanovanje se dodeli na Platiševi ulici za določen čas 12 mesecev. 

Luka Podobnik je predlagal, da vsi svetniki svoja vprašanja posredujejo pisno občinski 

upravi pred sejo kot je definirano v poslovniku OS (16. člen), uprava pripravi pisne odgovore 

in le te posreduje vsem svetnikom. S tem se tudi skrajša točka dnevnega reda. Vprašanja in 

odgovori se lahko tudi ustrezno ažurirajo na spletni strani občine. 

Ivan Mavri je dejal, da predlaga spremembo odloka o turistični taksi in sicer naj gre pobrana 

taksa v kraj, kjer je bila pobrana. Nadalje je omenil še problematiko z jelenjadjo in s tem 

povzročeno škodo ter predlagal, da se skliče urgentni sestanek sosednjih občin tolminske in 

idrijske. Pripravili so pobudo, kako bi se lotili dokazovanja škode popasenosti po jelenih. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da podpira pobudo ter se je že pogovarjal z lovci. Pričeli bi s 

formiranjem manjše delovne skupine. Najprej pa predlaga uvodni sestanek v naslednjem 

tednu. 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 23.17 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


